
PROTOKÓŁ  
z XXV Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 24 stycznia 2017 roku. 
 
 
Ad.1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 24 stycznia 2017 r. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego           
w Czarnkowie odbyła się XXV Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą 
otworzył Pan Bogdan Tomaszewski – Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 
radnych uczestniczy 19 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał 
przewidzianych projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Adam Pazurek, Feliks Łaszcz. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.2  
Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 28 grudnia 2016 r. 

Radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XXIV Sesji Rady Powiatu, która odbyła się              
w dniu 28 grudnia 2016 r. 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z XXIV Sesji przy 17 głosach za przyjęciem 
protokołu. Głosów przeciwnych 0, głosów wstrzymujących 2. 

Ad.3 
Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 3 
do niniejszego protokołu. Następnie zapytał czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do 
przedłożonego porządku? 

Zmian nie zgłoszono, w związku z tym przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
porządku obrad zaproponowanym przez Przewodniczącego Rady. 
W obecności 19 radnych: 

- 19 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących. 
 Porządek obrad został przyjęty. 

Salę opuścił wicestarosta Jacek Klimaszewski. Od tej pory w obradach udział bierze 18 
radnych. 

Ad.4 
Informacja o sposobie wykorzystania dotacji na dosprzętowienie Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Czarnkowie oraz Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance w roku 
2016. 

Głos w tym punkcie jako pierwszy zabrał dyrektor Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Czarnkowie Pan Krzysztof Wywrot przedkładając radnym informację                                 
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o sposobie wykorzystania dotacji z budżetu powiatu w wysokości 350 tys. zł na 
dosprzętowienie Zakładu, która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. ZZOZ                    
w Czarnkowie dokonał zakupu następującego sprzętu medycznego: 

 oddział wewnętrzny: zestaw reanimacyjny (kardiomonitor i defibrylator) oraz 
kardiomonitor, 

  izba przyjęć: ssak oraz aparat ekg z drukarką i wózkiem, 
 ZRM: pompa infuzyjna jednostrzykawkowa oraz przystawka do transmisji danych 

Lifepack, 
 USG: głowica CA 431, 
  oddział ginekologiczno-położniczy: lampy bezcieniowe, kardiomonitor oraz pompa 

infuzyjna, 
 oddział chirurgiczny: VAC podciśnieniowe leczenie trudnogojących się ran, 
 oddział neonatologiczny: nCPAP, Neopuff, stanowisko opieki noworodka oraz lampa 

do fototerapii, 
  oddział anestezjologii i intensywnej terapii: łóżko, pompy infuzyjne, pompa 

objętościowa, stacja dokująca na 4 pompy, aparat do pomiaru rzutu serca, urządzenie 
do pomiaru ciśnienia śródczaszkowego, bronchofiberoskop, aparat do dializ 
(Fresenius). 
Dyrektor ZZOZ w Czarnkowie nadmienił także, że z końcem roku 2016 zakupiona 

została karetka pogotowia typu P, która oprócz środków z budżetu Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego dotowana była również przez Gminę Miasta Czarnków, Gminę Czarnków 
oraz Gminę Lubasz. Ogółem na ten cel wydatkowano kwotę 160.12.,96 zł. Wysokość dotacji 
od poszczególnych samorządów: 

1. Gmina Miasta Czarnków – kwota  dotacji 90.000,00 zł 
2. Gmina Czarnków – kwota dotacji 20.000,00 zł 
3. Powiat Czarnkowsko – Trzcianecki – kwota dotacji 35.000,00 zł 
4. Gmina Lubasz – kwota dotacji 10.000,00 zł, 

Dyrektor wspomniał również, że Zakład oczekuje na sprzęt za kwotę ok. 50 tys. zł od 
Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Kończąc swoją wypowiedź dyrektor w imieniu dyrekcji szpitala i pacjentów 
podziękował za otrzymane środki, za które można było dokonać ww. sprzętu przez, co 
pacjenci będą mogli czuć się bezpiecznie w czarnkowskim, szpitalu.  

Następnie głos zabrał zastępca dyrektora ds. medycznych Szpitala Powiatowego                     
im Jana Pawła II w Trzciance Pan Marcin Karolewski przedkładając radnym informację                          
o sposobie wykorzystania dotacji z budżetu powiatu w wysokości 350 tys. zł na 
dosprzętowienie Szpitala, która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Szpital                                  
w Trzciance dokonał zakupu następującego sprzętu medycznego: 

 pulsoksymetr na oddział położniczo-ginekologiczny, który służy do nieinwazyjnego 
pomiaru saturacji krwi i tętna, 

 sterylizator parowy do centralnej sterylizacji, 
 aparat do mierzenia rzutu serca (monitor hemodynamiczny) na oddział anestezjologii 

i intensywnej terapii, który służy do wykonywania pomiarów parametrów 
hemodynamicznych, takich jak: przepływ krwi, system naczyniowy, kurczliwość 
serca i poziom natlenienia, 

 dwie lampy operacyjne na blok operacyjny (częściowo ze środków własnych 
szpitala). 
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Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do dyrektorów Szpitali? 

Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady podziękował dyrektorom za przedłożone 
informacje.  

Na salę powrócił wicestarosta Jacek Klimaszewski. Od tej pory w obradach udział bierze 19 
radnych. 

Ad.5 
 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na I półrocze 2017 
roku, 

 Pani Sekretarz odczytała propozycje planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego na I półrocze 2017 roku.  
Miesiąc luty 
1. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji z rocznej działalności wraz  

z informacją o stanie zagrożenia przestępczością oraz stanie bezpieczeństwa  
i porządku publicznego za 2016 rok. 

2. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej z rocznej działalności 
wraz informacją o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie powiatu za 2016 rok. 

3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat czarnkowsko-trzcianecki za 2016 
rok.  

4. Informacja o kosztach utrzymania szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat                   
w 2016 roku. 

5. Wstępna analiza sytuacji finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej  
w Czarnkowie i Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance po 2016 roku oraz plany na 
2017 rok, w tym plany finansowe i poziom kontraktów. 

Miesiąc marzec 
1. Informacja Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa  

w Czarnkowie o zadaniach realizowanych na terenie powiatu za 2016 rok. 
2. Informacja Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie 

powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego za 2016 rok.  
3. Ocena stanu dróg powiatowych po okresie zimowym, podsumowanie zimowego utrzymania oraz 

plan remontów i inwestycji na 2017 rok. 
Miesiąc kwiecień 
1. Ocena funkcjonowania Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie i Szpitala 

Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance oraz zatwierdzenie rocznych sprawozdań 
finansowych obu jednostek za 2016 rok.  

2. Informacja o działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2016 rok.  
3. Ocena zasobów pomocy społecznej w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim za 2016 r.  
4. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego” w 2016 roku. 

Miesiąc maj 
1. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2016 rok i rozpatrzenie projektu uchwały                         

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu. 
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Miesiąc czerwiec 
1. Informacja Dyrektora Regionalnych Lasów Państwowych Piła-Kalina z działalności prowadzonej 

na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. 
2. Informacja o działalności Powiatowego Urzędu Pracy w 2016 roku. 
3. Analiza stanu inwestycji planowanych oraz realizowanych w powiecie czarnkowsko-

trzcianeckim w  2017 roku. 
4. Wstępna informacja o wynikach rekrutacji do szkół prowadzonych przez powiat. 

Plany pracy Komisji stałych wypracowane zostały wcześniej na posiedzeniach Komisji.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 
 Ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały                         
w sprawie planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji 
Stałych Rady Powiatu na I półrocze 2017 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 
W obecności 19 radnych (nieobecni: Adam Pazurek, Feliks Łaszcz ): 

- 19 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/194/2017 została podjęta i stanowi załącznik  
nr 6 do niniejszego protokołu. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego na lata 2017-2036, 

Przed przystąpieniem do głosowania nad podjęciem uchwał dotyczących kwestii 
finansowych głos zabrała Skarbnik Powiatu Pani Ewa Dymek, która omówiła szczegółowo 
zmiany proponowane w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu na lata 2017-2036 oraz 
zmiany proponowane do budżetu powiatu na rok 2017. 
Proponowane zamiany w WPF oraz zmiany do budżetu powiatu zaopiniowane zostały 
pozytywnie przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą i stanowią kolejno załączniki nr 7             
i nr 8 do niniejszego protokołu.  

Opinia Komisji Budżetowo - Gospodarczej stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
Salę opuścił wicestarosta Jacek Klimaszewski. Od tej pory w obradach udział bierze 18 
radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 

 Ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
na lata 2017-2036. 
Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Feliks Łaszcz, Jacek 
Klimaszewski): 

- 18 głosów za, 
- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 
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W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/195/2017 została podjęta i stanowi załącznik             
nr 10 do niniejszego protokołu. 
Na salę powrócił wicestarosta Jacek Klimaszewski. Od tej pory w obradach udział bierze 19 
radnych. 

c) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2017 rok, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 
Ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2017 rok. 
Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Feliks Łaszcz): 
- 18 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 
- 1 głos wstrzymujący. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/196/2017 została podjęta i stanowi załącznik             
nr 11 do niniejszego protokołu. 

Salę opuściła radna Ewa Sumińska. Od tej pory w obradach udział bierze 18 radnych. 
d) ustalenia wysokości opłaty za usunięcie pojazdu z drogi i umieszczenie go na 

wyznaczonym parkingu strzeżonym, 
Przed przystąpieniem do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za usunięcie pojazdu z drogi i umieszczenie go na wyznaczonym parkingu 
strzeżonym głos zabrała naczelnik Wydziału Komunikacji Pani Mariola Kubiś omawiając 
projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem - zgodnie z art.130 a ustawy z dnia 20 czerwca 
1997 r. prawo o ruchu drogowym  (Dz. U z 2012 r. poz. 1137 ze. zm.) pojazd pozostawiony        
w miejscu gdzie jest zabronione i utrudnia ruch, jego stan techniczny zagraża bezpieczeństwu 
ruchu drogowego bądź powoduje uszkodzenie drogi, narusza wymagania ochrony środowiska 
lub utrudnia prowadzenie akcji ratowniczej może być usunięty z drogi na koszt właściciela 
jeżeli nie ma możliwości zabezpieczenia go w inny sposób. Decyzję o przemieszczaniu lub 
usunięciu pojazdu podejmuje policjant lub osoba dowodząca akcją ratowniczą a jego 
usunięcie z drogi dokonuje jednostka wyznaczona przez Starostę. Do czasu uiszczenia opłaty 
za usunięcie i parkowanie pojazdu umieszcza się go na wyznaczonym przez Starostę parkingu 
strzeżonym, spełniającym określone warunki gwarantujące ochronę prawa własności. W dniu 
27.12.2016 r. do Starosty Czarnkowsko – Trzcianeckiego wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze 
nr KN.I.4131.1.513.2016.6 z dnia 20 grudnia 2016 r. orzekające nieważność uchwały                     
nr XXIII/182/2016 Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z dnia 29 listopada 2016 r. 
„w sprawie: ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i umieszczenie go na 
wyznaczonym parkingu strzeżonym” ze względu na istotne naruszenie prawa tj. w § 2 
uchwały Rada Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego postanowiła: „ustala się opłaty za 
przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym za każdą rozpoczętą dobę od momentu 
holowania pojazdu w wysokości…”, z kolei na podstawie art. 130 ust. 6a ustawy z dnia 20 
czerwca 1997 r. prawo o ruchu drogowym (Dz. U. z 2012 r. poz. 1137 ze zm.) ustala się 
maksymalną wysokość stawek kwotowych opłat, o których mowa w ust. 5c „za każdą dobę 
przechowywania”. Zgodnie z art.130 a ust. 6 ustawy ustalenie wysokości opłat za usunięcie, 
parkowanie należy do wyłącznej właściwości Rady Powiatu, stąd podjęcie proponowanej 
uchwały jest uzasadnione.  
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W uchwale dzisiaj proponowanej w § 2 tej uchwały Rada Powiatu Czarnkowsko – 
Trzcianeckiego postanawia: „ustala się opłaty za przechowywanie pojazdów na parkingu 
strzeżonym za każdą dobę od momentu holowania pojazdu w wysokości…”, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 
Ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za usunięcie pojazdu z drogi i umieszczenie go na 
wyznaczonym parkingu strzeżonym. 

Przystąpiono do głosowania. 
W obecności 18 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Feliks Łaszcz, Ewa Sumińska): 

- 18 głosów za, 
- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/197/2017 została podjęta i stanowi załącznik             
nr 12 do niniejszego protokołu. 
Na salę powróciła radna Ewa Sumińska. Od tej pory w obradach udział bierze 19 radnych. 

e) projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do 
nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz 
ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających swoją 
siedzibę na terenie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, 

Przed przystąpieniem do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie projektu 
dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego 
wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych                   
i specjalnych mających swoją siedzibę na terenie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego  głos 
zabrał naczelnik Wydziału Edukacji Pan Ryszard Jabłonowski omawiając projekt uchwały 
wraz z jej uzasadnieniem. 

Po omówieniu projektu uchwały wywiązała się wśród radnych dyskusja, w której głos 
zabrali m.in. radna Anna Wyrzykowska, radny Rafał Sroka, radny Waldemar Pawłowski. 
Dyskusja dotyczyła możliwości wprowadzenia do MOS – u w Białej nauczania dzieci 
uczących się obecnie w szkołach podstawowych. Pani Wyrzykowska zwróciła uwagę, 
opierając się na własnym doświadczeniu, że brakuje MOS – ów dla tych dzieci. Sama od 
czterech miesięcy czeka na miejsce w ośrodku dla ucznia klasy czwartej. Są placówki, które 
takie dzieci przyjmują ale nie ma w nich miejsc. Obecnie w ośrodku w Białej są dziewczęta 
na poziomie szkoły gimnazjalnej, ale życie pokazuje, że jest potrzeba umieszczania dzieci                   
w tego typu ośrodkach w wieku młodszym. Jest to trudne wychowawczo zadanie, ale nie 
można się od tematu odcinać. Radny Sroka prosił o wyjaśnienie kwestii związanej ze 
szkolnictwem dla dorosłych, chodziło tu o prowadzone w Drawsku punkty konsultacyjne 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Chodzieży. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię Komisję Oświaty, Kultury i Sportu. 
Przewodniczący Komisji przekazał, iż opinia Komisji w sprawie proponowanej 

uchwały jest pozytywna.  
Salę opuścił wicestarosta Jacek Klimaszewski. Od tej pory w obradach udział bierze 18 
radnych. 
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Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać jeszcze głos w tym 
punkcie? 

Radni nie zabrali głosu, stąd Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały               
w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego 
ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 
ponadpodstawowych i specjalnych mających swoją siedzibę na terenie Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

Przystąpiono do głosowania.  
W obecności 18 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Feliks Łaszcz, Jacek 
Klimaszewski: 
- 17 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 
- 1 głos wstrzymujący. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/198/2017 została podjęta i stanowi załącznik             
nr 13 do niniejszego protokołu. 

Ad.6 
 Rozpatrzenie skargi złożonej na Starostę Czarnkowsko-Trzcianeckiego i podjęcie 
uchwały w tej sprawie. 
 Głos w tym punkcie zabrała z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pani 
Krystyna Matkowska. Wyjaśniła, iż Komisja spotkała się w dniu 10 stycznia br. Komisja po 
przeanalizowaniu i zbadaniu skargi, która poruszała wiele obszarów, uznała, że zarzuty 
stawiane Panu Staroście w zakresie jego kompetencji z zakresu ochrony przyrody poruszane 
w skardze nie znajdują uzasadnienia. W pozostałym zakresie kwestie poruszane w skardze nie 
należą do kompetencji organów powiatu, bowiem Starosta nie pełni nadzoru nad działalnością 
organu gminy. Komisja Rewizyjna ocenia skargę jako niezasadną. Stąd rekomenduje Radzie 
Powiatu podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Czarnkowsko-
Trzcianeckiego, w której skargę uznaje się za bezzasadną.  

Salę opuścił radny Rafał Sroka, powrócił wicestarosta Jacek Klimaszewski. Od tej pory                              
w obradach udział bierze 18 radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać jeszcze głos w tym 
punkcie? 

Ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały 
w rozpatrzenia skargi na Starostę Czarnkowsko-Trzcianeckiego, w której § 1 otrzymuje 
brzmienie:  
„Skargę Pani Anny Markiewicz na działalność Starosty Czarnkowsko-Trzcianeckiego jako organu 
ochrony przyrody uznaje się za bezzasadną z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu stanowiącym 
załącznik do niniejszej uchwały.”     

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 18 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Feliks Łaszcz, Rafał Sroka): 
- 17 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 
- 1 głos wstrzymujący. 
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W związku z powyższym Uchwała Nr XXV/199/2017 została podjęta i stanowi załącznik             
nr 14 do niniejszego protokołu. 
Na salę powrócił radny Rafał Sroka. Od tego momentu w obradach udział bierze 19 radnych. 

Ad.7 
 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami 

 Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XXIV a XXV Sesją 
Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu. 

W dniu dzisiejszym Starosta przedłożył informacje z posiedzenia Zarządu, które miało 
miejsce w dniu 18 stycznia 2017 r. 
Zarząd Powiatu: 

1. Rozpatrzył wniosek dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance                          
o wyrażenie zgody na przedłużenie w trybie bezprzetargowym umów na wynajem 
pomieszczeń w budynku Szpitala podejmując stosowną uchwałę w tej sprawie. 

2. W sprawach z zakresu Wydziału Edukacji Zarząd zapoznał się: 

1) ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat za 
2016 rok, po czym podjął uchwałę o przyjęciu sprawozdania, 

2) z projektem założeń do arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 2017/2018, 

3) z wnioskiem dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Czarnkowie o wyrażenie 
opinii dotyczącej powierzenia stanowisk kierowniczych w szkole, 

4) z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą 
– Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych 
mających siedzibę na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego, 

5) Zarząd powrócił do tematu kalkulacji kosztów związanych z budową boisk 
wielofunkcyjnych przy szkołach ponadgimnazjalnych w ramach Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego oraz prezentacja ich lokalizacji. 

3. Podjął uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o przyjęciu od Gminy Miasta Czarnków  
w użyczenie na okres 25 lat pomieszczeń w budynku przy ul. ppłk. Zdzisława Orłowskiego 1  
z przeznaczeniem na siedzibę Powiatowego Urzędu Pracy. 

4. Zapoznał się z odpowiedzią Burmistrza Trzcianki dotyczącą realizacji projektu przebudowy 
drogi powiatowej nr 1316P Straduń-Trzcianka oraz Burmistrza Wielenia dotyczącą 
dofinansowania budowy hali widowiskowo-sportowej i budowy chodników na terenie gminy 
Wieleń. 

W tym samym dniu Zarząd spotkał się z Burmistrzem Krzyża Wlkp., Wójtem Drawska, radnymi 
powiatowymi oraz Zarządem Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie możliwości budowy ścieżki 
pieszo-rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 1323P Drawsko-Krzyż Wlkp. 

  Starosta - Zarząd, w odpowiedzi na interpelację złożoną przez radnych: Rafała Srokę, 
Krystynę Matkowską, Bartosza Niezborałę, Zbigniewa Piątka zorganizował spotkanie w tej 
sprawie. Zapis, który jest w interpelacji cyt. „… Niestety, należy stwierdzić, że 
zainteresowanie tą ścieżką kończy się z chwilą przechodzenia do konkretów. Każda ze 
„stron” biorących udział w rozmowach wyraża niemal wyłącznie oczekiwania w stosunku do 
pozostałych, cedując realizację zadania na innych podtrzymując wyłącznie deklaracje. …” 
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Ten wpis był wyjątkowo trafny do tej całej sytuacji, która wiązała się ze spotkaniem, bo tak to 
spotkanie przebiegało. Po burzliwej dyskusji wypracowano następujące wnioski: 

 Zarząd Powiatu wystosuje do zainteresowanych Gmin ( Gmina Drawsko, Miasto                   
i Gmina Krzyż Wlkp.) pismo w sprawie wyrażenia deklaracji udziału finansowego 
samorządów gminnych w kosztach opracowania   koncepcji zleconej przez Zarząd Powiatu 
(w imieniu Zarządu Powiatu  jednostką zlecającą będzie ZDP w Czarnkowie);  
 Po zabezpieczeniu środków przez samorząd powiatowy i gminne zlecona zostanie 
przez Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie koncepcja  wskazująca  możliwe warianty  
wykonania ścieki  z Drawska do Krzyża Wlkp.  – na  nasypie drogi powiatowej lub poza  
istniejącym nasypem. Koncepcja ma określić optymalny pod względem finansowym; 
prawnym i własnościowym przebieg ścieżki rowerowej z Drawska do Krzyża Wlkp. 
(koncepcja stanowić będzie podstawę do opracowania szczegółowej dokumentacji 
budowlano-wykonawczej oraz kosztorysowej inwestycji); 
 Prowadzenie monitoringu  możliwości pozyskania pozabudżetowych środków 
zewnętrznych z przeznaczeniem na realizację inwestycji. 
 Każdy z radnych otrzyma protokół z tego spotkania na skrzynkę email. Starosta 
dopowiedział, że jadąc z Krzyża Wlkp. do Drawska, aż do środka rzeki Noteć to są grunty 
gminy Krzyż Wlkp..  
 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty? 

            Radni nie zgłosili pytań. 

Ad.8 
 Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami  
 Komisja Rewizyjna w miesiącu styczniu br. spotkała się dwukrotnie tj.: w dniu 10 
stycznia br., gdzie analizowała zasadność skargi złożonej na Starostę Czarnkowsko-
Trzcianeckiego oraz w dniu 17 stycznia br., wspólnie z Komisją Rolnictwa, Środowiska, 
Infrastruktury i Bezpieczeństwa. Przedmiotem tego posiedzenia było zapoznanie się                           
z informacją o realizacji programu usuwania azbestu na terenie powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego oraz omówienie ustawy o ochronie przyrody w kontekście nowelizacji 
przepisów dotyczących zezwoleń na wycinkę drzew. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się w dniu 23 stycznia br, wspólnie                        
z Komisją Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa. Przedmiotem posiedzenia było 
wysłuchanie informacji o sposobie wykorzystania dotacji na dosprzętowienie Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie oraz Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II                 
w Trzciance; wstępna analiza sytuacji finansowej ZZOZ i Szpitala na koniec 2016 r.; plany       
i perspektywy na 2017 r. obu Szpitali, w tym plany finansowe i poziom kontraktów; 
zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 r. 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu spotkała się w dniu 19 stycznia br. Przedmiotem 
posiedzenia było wysłuchanie informacji o kończących się w bieżącym roku kalendarzowym 
kadencjach dyrektorów szkół i placówek oświatowych powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego; 
opracowanie planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r.; omówienie i opiniowanie materiałów 
będących przedmiotem obrad dzisiejszej sesji.   

Komisja Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa spotkała się w dniu 
17 stycznia br, wspólnie z Komisją Rewizyjną. Przedmiotem tego posiedzenia, jak wyżej już 
wspomniano, było zapoznanie się z informacją o realizacji programu usuwania azbestu na 
terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego oraz omówienie ustawy o ochronie przyrody                  
w kontekście nowelizacji przepisów dotyczących zezwoleń na wycinkę drzew.  
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Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa spotkała się w dniu 23 
stycznia br, wspólnie z Komisją Budżetowo-Gospodarczą. Przedmiotem posiedzenia jak 
wyżej wspomniano, było wysłuchanie informacji o sposobie wykorzystania dotacji na 
dosprzętowienie Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie oraz Szpitala 
Powiatowego im. Jana Pawła II  w Trzciance; wstępna analiza sytuacji finansowej ZZOZ                   
i Szpitala na koniec 2016 r.; plany i perspektywy na 2017 r. obu Szpitali, w tym plany 
finansowe i poziom kontraktów; 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 
 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.9 
 Informacja o sposobie rozpatrzenia interpelacji zgłoszonych przez radnych na 
poprzedniej Sesji. 
 Pani Sekretarz zapoznała radnych z odpowiedzią ( zał. nr 16 ) Wielkopolskiego 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu na interpelację złożoną przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Tadeusza Mańczaka dotyczącą przebudowy skrzyżowania ulic 
Fałata, Wieleńskiej i Poniatowskiego w Trzciance oraz rozważenie zaprojektowania                             
i wybudowana w tym miejscu ronda. Z otrzymanej odpowiedzi wynika, że w celu 
szczegółowego przeanalizowania wniosku WZDW wystąpi do Komendy Powiatowej Policji 
w Czarnkowie z prośbą o podanie statystyki wypadków oraz ich przyczyn na ww. 
skrzyżowaniu za okres ostatnich trzech lat. W przypadku uzyskania informacji, które 
potwierdzą zagrożenie bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu zostaną rozpatrzone różne 
warianty jego poprawy.  
 Pani Sekretarz odpowiadając na zapytanie radnego Rafała Sroki „ czy w ZZOZ 
Czarnków i w Szpitalu w Trzciance jest praktyka zatrudniania firm na zlecenie, czyli czy 
występuje realizowanie wielu dyżurów przez jednego lekarza?” wyjaśniła, że zostało ono 
skierowane do dyrektorów Szpitali. Na dzień dzisiejszy otrzymano odpowiedź, z ZZOZ                   
w Czarnkowie, z której wynika, że w czarnkowskim szpitalu lekarze dyżurują w ramach 
umowy o prace, bądź w ramach umów cywilno-prawnych tzw. umów kontraktowych, dlatego 
nie ma możliwości realizowania wielu dyżurów przez jednego lekarza.  

Odpowiedzi ze Szpitala Powiatowego w Trzciance do dnia dzisiejszego nie otrzymano.  
 Ponadto Zarząd analizował dwa kolejne pytania radnego Sroki. W odpowiedzi na 
pytanie „czy Starostwo realizuje wysyłanie zaproszeń na „inne” uroczystości realizowane 
przez inne instytucje (zaproszenie w im. Proboszcza na imprezę)?” – Zarząd postanowił, że 
nadawcy zaproszeń czy innej korespondencji kierowanej do radnych za pośrednictwem 
Starostwa Powiatowego proszeni będą o jej przesyłanie radnym drogą elektroniczną na adresy 
e-mail podane na stronie internetowej powiatu. W kwestii pytania dotyczącego „możliwości 
zmiany regulaminu Rady Powiatu w części dotyczącej przesyłania materiałów na sesje 
wyłącznie drogą e-mail” Zarząd ustalił, że obecnie materiały na sesje Rady Powiatu, 
zawiadomienia i materiały na posiedzenia Zarządu Powiatu oraz materiały na Komisje 
wysyłane są drogą elektroniczną, natomiast drogą pocztową wysyłane są tylko zawiadomienia 
o posiedzeniach Rady i Komisji, wobec czego Zarząd postanowił, że nie będzie proponował 
żadnych zmian w tym zakresie.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania w tym punkcie ? 

 Pytań nie zgłoszono. 
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Ad.10 
Interpelacje radnych. 

 Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż na jego ręce do dnia Sesji nie 
wpłynęła żadna interpelacja. 

Radni w dniu dzisiejszym również interpelacji nie złożyli. 

Ad.11 
 Wolne głosy i zapytania. 

W punkcie wolne głosy i zapytania głos zabrał radny Bartosz Niezborała zgłaszając 
wniosek do Zarządu Powiatu dotyczący sfinansowania w całości z budżetu powiatu koncepcji  
wskazującej  możliwe warianty  wykonania ścieki pieszo-rowerowej z Drawska do Krzyża 
Wlkp.  – na  nasypie drogi powiatowej lub poza  istniejącym nasypem. 

  Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, po informacji wcześniej 
uzyskanej, że powiat nie otrzyma środków z funduszy europejskich na przebudowę drogi 
powiatowej Straduń-Trzcianka, zapytał jaka jest decyzja Zarządu, co dalej z tym zadaniem.  
  Starosta odpowiedział, że Zarząd Dróg Powiatowych ogłosi przetarg na to zadanie.                          
W budżecie na to zadanie zaplanowano kwotę 3 ml zł, są to środki powiatowe oraz od 
samorządu trzcianeckiego. Po przetargu okaże się, czy jest to kwota wystarczająca, czy 
należało będzie szukać dodatkowych środków. Burmistrz Trzcianki zadeklarował już 
wstępnie, że gdy zajdzie taka konieczność to będzie szukał dodatkowych środków, aby to 
zadanie zrealizować.  

Radny Nowakowski zgłosił wniosek w którym prosił o ponowne rozpatrzenie 
rozmieszczenia znaków drogowych przy drodze wojewódzkiej tj. skrzyżowanie z Trzcianki 
do Wielenia – zał. nr 17 do niniejszego protokołu.  

Radna Krystyna Matkowska zgłosiła wniosek dotyczący umieszczenia znaku – lustra 
drogowego w pasie drogi wojewódzkiej biegnącej przez Krzyż Wlkp., przy wyjeździe  z drogi 
gminnej ul. Długa – zał. nr 18 do niniejszego protokołu.  
 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych zgłosił wniosek, dotyczący 
rozwiązania problemu związanego z obowiązkiem wystawiania kart zgonu przez lekarzy. 

Ad.12 
Sprawy różne. 
Spraw innych niż ujęte w porządku obrad nie poruszano.  

Ad.13 
 Zakończenie Sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku XXV Sesji Rady Przewodniczący Rady 
Powiatu zamknął obrady o godz.14.45 
 

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 
Małgorzata Pompała 

 


